
Strootman: Aby walczyć o scudetto, musimy się poprawić
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Już za kilka godzin Giallorossi zmierzą się z Lazio. Na boisku nie zabraknie

na pewno Kevina Strootmana, który udzielił wywiadu dla Rai Sport.

Za kilka godzin derby...

- To będzie zawsze szczególny mecz, ciężkie spotkanie. Jesteśmy mocni i musimy

pokazać, że tacy jesteśmy. Mam nadzieję, że przyjdą nasi kibice, potrzebujemy ich,

aby robić wielkie rzeczy.

Lazio jest w formie...

- Mają wielu mocnych graczy: De Vrij, Anderson, Biglia, Keita. Razem grają bardzo

dobrze.

Skąd się biorąc spadki formy?

- Gramy dobrze w pierwszej połowie, potem jest spadek w drugiej połowie, jak z

Atalantą. Musimy się poprawić, jeśli chcemy wygrywać takie mecze, aby dojść do

mistrzostwa.

Scudetto to zakazane słowo?

- Nie, jeśli wygrywa się na wyjazdach.

Przyszłość?

- Teraz myślę tylko o derbach, chcę tu zostać, pomyślę o niej być może za pięć lat.

Zatem Roma wygra z Lazio, jeśli zagra jak Roma?

- Powiedziałem to? Ale, tak.
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